

Good evening parents of the Randolph County School System,

This is Stephen Gainey. I am calling to make you aware of several changes with regard to the school system's procedures with our movement to the middle of the 2021-2022 school year:

- 1) Like prior to March 2020, STAR<sup>3</sup> students for each month will be invited to attend Board of Education meetings to be recognized, along with their family members and school staff members. This change will start with the Board of Education meeting on 12/13/21.
- 2) The use of the school cafeteria for breakfast and lunch by students will return on 1/20/22 (the first day of the 2<sup>nd</sup> semester).
- 3) Field trips will be permitted starting on 1/20/22 (the first day of the 2<sup>nd</sup> semester). However, please note that students and staff members will be required to wear cloth face coverings while on school system buses or chartered buses in relation to field trips. Also, students and staff members will be required to follow any cloth face covering requirements associated with the different locations involved with a field trip.
- 4) Grade level assemblies will be permitted starting on 1/20/22 (the first day of the 2<sup>nd</sup> semester). However, this type of event will not include multiple grade levels at the same time. Also, parents and family members of students will be permitted to attend these events.
- 5) Parents are permitted to enter school buildings to "check in" and "check out" their children from school. This change is effective immediately. However, despite this change, parents will not be permitted to eat lunch with students in the school cafeteria until further notice.
- 6) Approved volunteers, especially parents, will be allowed to return to classrooms starting on 1/20/22 (the first day of the 2<sup>nd</sup> semester).

In closing, please know that I greatly appreciate your support of our school system. Furthermore, I am looking forward to a great second half of the 2021-2022 school year in the Randolph County School System.

This message also will be posted on the homepage of the school system's webpage for your reference.

I hope everyone has a great night!!!!

---

Buenas noches, padres del sistema escolar del condado de Randolph,

Este es Stephen Gainey. Los llamo para informarles de varios cambios con respecto a los procedimientos del sistema escolar con nuestro movimiento hacia la mitad del año escolar 2021-2022:

- 1) Al igual que antes de marzo de 2020, los estudiantes de reconocimiento STAR3 de cada mes serán invitados a asistir a las reuniones de la Junta Educativa para ser reconocidos, junto con sus familiares y miembros del personal escolar. Este cambio comenzará con la reunión de la Junta Educativa el 13 de diciembre 2021.
- 2) El uso de la cafetería de la escuela para el desayuno y el almuerzo por parte de los estudiantes regresará el 20 de enero 2022 (el primer día del segundo semestre).
- 3) Se permitirán excursiones a partir del 20 de enero 2022 (el primer día del segundo semestre). Sin embargo, tenga en cuenta que los estudiantes y los miembros del personal deberán usar cubiertas de tela para la cara mientras estén en los autobuses del sistema escolar o en los autobuses alquilados en relación con las excursiones. Además, se requerirá que los estudiantes y los miembros del personal sigan los requisitos de cobertura facial de tela asociados con los diferentes lugares involucrados con una excursión.

4) Se permitirán asambleas de nivel de grado a partir del 20 de enero 2022 (el primer día del segundo semestre). Sin embargo, este tipo de evento no incluirá varios niveles de grado al mismo tiempo. Además, los padres y familiares de los estudiantes podrán asistir a estos eventos.

5) A los padres se les permite ingresar a los edificios escolares para "registrar" y "retirar" a sus hijos de la escuela. Este cambio entra en vigor de inmediato. Sin embargo, a pesar de este cambio, los padres no podrán almorzar con los estudiantes en la cafetería de la escuela hasta nuevo aviso.

6) Los voluntarios aprobados, especialmente los padres, podrán regresar a las aulas a partir del 20 de enero 2022 (el primer día del segundo semestre).

Para terminar, tengan en cuenta que agradezco enormemente su apoyo a nuestro sistema escolar. Además, espero con ansias una gran segunda mitad año escolar 2021-2022 en el sistema escolar del condado de Randolph.

Este mensaje también se publicará en la página de inicio de la página web del sistema escolar para su referencia.

Espero que todos tengan una gran noche !